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ČESKO: Místopředsedkyně Trikolory Tereza Hyťhová se zlobí na vládu Petra Fialy. Přestože
vláda tvrdí, jak je aktivní v boji proti drahotě a energetické krizi, ve skutečnosti pouze
poklonkuje škodlivé zelené politice Evropské unie. „Když lidé, kteří nemají na zaplacení
faktur za energie, přišli na Václavské náměstí, pan premiér se nezmohl na nic jiného, než
tyto lidi nazvat proruskými sympatizanty. Tohle chování premiéra je nepřípustné,“ říká
bývalá poslankyně, učitelka Hyťhová v rozhovoru pro ParlamentníListy.

Jak hodnotíte výsledky nedávných komunálních a senátních voleb? Pokud měly být
referendem o spokojenosti občanů s vládou Petra Fialy, jaký výsledek podle vás toto
referendum přineslo?

Referendum by prokázalo, že důvěra k vládě je na bodu mrazu. Když lidé, kteří nemají na zaplacení
faktur za energie, přišli na Václavské náměstí, pan premiér se nezmohl na nic jiného, než tyto lidi
nazvat proruskými sympatizanty. Tohle chování premiéra je nepřípustné. Firmy začínají krachovat …
Důvod? Nemají na zaplacení energií, skutečně jsou tito lidé „proruskými šváby“?

Do letošních voleb se zapojila také Trikolora, většinou ve spolupráci s SPD. Jak hodnotíte
váš výsledek jak na celorepublikové úrovni, tak v rámci vašeho domovského Ústeckého
kraje?

Pro Trikoloru tyto volby dopadly pozitivně. Máme desítky zastupitelů po celé republice, a za to jsem
moc ráda! Naši lidé skutečně pracovali na maximum a jsem ráda, že budou moci ovlivňovat dění ve
městech a v obcích.

Sotva skončily jedny volby, další klepou na dveře. Již v lednu budou občané volit nového
českého prezidenta. Už jste přemýšlela, komu dáte svůj hlas?

Zatím „svého“ kandidáta nemám. Uvidíme, jestli se ještě někdo objeví. Když se nikdo nenajde, budu
muset volit „nejmenší zlo“, ale rozhodně ne kandidáty podpořené koalicí SPOLU.

Jak hodnotíte fakt, že koalice SPOLU podpořila celkem tři prezidentské kandidáty a
zároveň nevysílá do boje o Hrad vlastního kandidáta?

Asi došli „kvalitní“ lidé. Koalice SPOLU vždy v minulosti vyčítala tehdejší vládě Andreje Babiše právě
nedostatečnou „kvalitu“ ministrů apod. Evidentně i SPOLU nemá dostatek těchto lidí. Rozhodně vím,
že tyto kandidáty já volit nebudu. Jelikož tyto kandidáty podpořila právě koalice SPOLU, tak vím, že
jsem udělala dobře.

Česká republika v posledních týdnech čelí rekordně velkému počtu nelegálních migrantů.
Nicméně zdá se, že oproti minulosti tento fakt nikdo moc neřeší. Proč tomu tak je? A hrozí
nám kvůli současné migrační krizi další problémy?

Vždy hrozily a hrozí i nadále. Faktem je, že dnes lidé řeší problémy spojené s vysokými cenami

https://cz24.news/ucitelka-z-trikolory-hythova-pekarova-at-si-nosi-svetru-kolik-chce-ale-ve-skolach-musi-byt-teplo/
https://cz24.news/ucitelka-z-trikolory-hythova-pekarova-at-si-nosi-svetru-kolik-chce-ale-ve-skolach-musi-byt-teplo/
https://cz24.news/ucitelka-z-trikolory-hythova-pekarova-at-si-nosi-svetru-kolik-chce-ale-ve-skolach-musi-byt-teplo/


pohonných hmot, potravin a energií. Na nelegální migraci ale zapomínat nemůžeme. Policie a celní
správa by měla konat a provádět kontroly na hranicích. Nedávno jsem byla v Německu a tolik lidí na
ulici (bezdomovců-přistěhovalců) jsem nikdy neviděla. I toto je výsledek migrační politiky Angely
Merkelové.

Zima klepe na dveře a s ní i obavy domácností z toho, jestli utáhnou náklady na vytápění.
Přestože vláda zastropovala ceny energií, objevují se příklady měst, kdy teplárny např. kvůli
nedostatku plynu budou zdražovat až pětinásobně. Co s tím?

Co s tím? Konat! Nebudeme si nalhávat, že nás tímto krokem vláda osvobodila od problémů. Vůbec.
Na plakátě to vypadá pěkně, ale realita je jiná. Zrušit zelenou politiku EU, zrušit spotřební daň u
plynu, elektřiny a pohonných hmot. A odebírat plyn napřímo. Vláda koná více pro EU, než pro svoje
české občany.

Obdobné obavy v těchto týdnech zažívají také mnohé veřejné instituce, např. školy. Hrozí,
že i generace současných dětí budou zažívat něco jako „uhelné prázdniny“?

Pevně věřím, že na tohle nedojde. Děti byly doma v covidové době a již nyní mnozí experti přiznávají,
že to má obrovský negativní dopad dodnes. Znovu se tato situace nesmí opakovat. Ve školách musí
být teplo. Paní Pekarová Adamová ať si klidně nosí svetrů, kolik chce, nikdo jí v tom nebrání. Ostatně
její slova jsou pro mě jedním z nejvíce skandálních výroků této vlády.

Přestože EU trápí vážné problémy spojené s energetickou krizí a stále rostoucí inflací,
europoslanci odsouhlasili zavedení jednotné nabíječky pro mobilní zařízení. Co si o této
iniciativě myslíte?

Je to určitě přínos, avšak nemyslím si, že by se měly řešit nabíječky v době obrovské energetické
krize, kdy lidé nemají na zaplacení faktur. Je evidentní, že EU již druhou obrovskou krizi nezvládla.
Byla to krize migrační a nyní energetická, a je to opět EU vs. krize 0:1.
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